
اخبارخبر كوتاه
مهندس کبود فیروزجایی شهردار بابل:

لایروبی به هنگام بابلرود مانع خسارت به شهروندان بابلی گردید

برگزاری اولین همایش آتش نشانان استان مركزی به مناسبت 7 مهر

حمل کالای بدون بارنامه، عمده تخلف رانندگان استان مرکزی 

به تخلف 69 راننده و شرکت حمل و نقل استان رسیدگی شد 

لایروبی  اجرایی  عملیات  امتیاز؛  گزارش  به 
رودخانه بابل رود از ابتدای سال جاری آغاز شد و  
ساماندهی و لایروبی بخشی مهمی از این رودخانه 
و  شهری  نقاط  آبگرفتی   و  سیل  وقوع  بروز  مانع 
بارندگی های اخیر شد.  خسارت به شهروندان در 
شهردار بابل بیان داشت: لایروبی به هنگام بابلرود 
مانع آبگرفتی  نقاط شهری و خسارت به شهروندان 

بابلی در بارندگی اخیر گردید. 
بازدید  حاشیه  در  فیروزجایی  کبود  مهندس 
جمع  در  بابلرود  رودخانه  شده  لایروبی  مناطق  از 
و  لایروبی  بحث  خواندن  اهمیت  با  خبرنگاران 
رودخانه، گفت: خوشبختانه  در مهندسی  مدیریت 
بابلرود  رودخانه  نام  به  خدادادی  نعمت  یک  از  ما 
برخورداریم که حدود 15 کیلومتر این رودخانه از 
مسیر شهر بابل عبورمی کند و فرصت خوبی  برای 
شهر ما تلقی می باشد لذا شایسته است این نعمت 
خدادادی حفظ و مدیریت گردد تا به تهدید تبدیل 

نشود. 
رودخانه  لایروبی  تشریح  در  بابل  شهردار 
بابلرود، یادآور شد: از عید امسال تاکنون، حدود 5 
کیلومتر در عرض متوسط 15 تا 20 متر و در ارتفاع 
متغیر 5 تا 6 متر از مسیر رودخانه لایروبی گردید 

و تقریبا5000  حدود 600 هزار متر مکعب ظرفیت 
آبگیری رودخانه را افزایش دادیم  و اگر این اتفاق 
نمی افتاد، با توجه به شدت بارندگی اخیر، آب به 
خان  محمدحسن  پل  اطراف  های  شهرک  سمت 
)چمران، طالقانی، اندیشه و شهرک آزادگان( روان 
می شد و یک تهدید بسیار بزرگ برای شهروندان  

بود.  وی ادامه داد : در زمان شدت سیلاب  اخیر 
مکعب  متر  هزار   50 و  صد  یک  حدود  بابلرود  در 
این  با  که  داشت  جریان  رودخانه  از  ثانیه  در  آب 
رودخانه  در  ارتفاع  متر  نیم  و  یک  حدود  وجود 
مانده بود که هنوز قابلیت گنجایش آب را داشت و 
اگر لایروبی صورت نمی گرفت این امر زمینه آب 

گرفتگی بسیاری از خانه ها و زمین های کشاورزی 
را فراهم می کرد. مهندس کبود با ضرورت خواندن 
ادامه  بابلرود، اظهار داشت:  ادامه لایروبی رودخانه 
این پروژه مهم شهر بابل نیازمند همکاری و حمایت 
تا  است  شهرستانی  و  استانی  کشوری،  مسئولین 
علاوه بر جلوگیری از وقوع حوادث به یک ظرفیت 
تبدیل  بابل  شهروندان  برای  گردشگری  فرصت  و 
گردد.  وی در خصوص اعتبار این طرح بزرگ بیان 
داشت: طرح جامع لایروبی بابلرود  درقرارداد اولیه  
با مبلغ 730 میلیون تومان بسته شد و خوشبختانه 
و  بابل  شهرستان  ریزی  برنامه  کمیته  سوی  از 
ریال  میلیارد   10 مبلغ  بودجه،  و  برنامه  سازمان 

برای  این پروژه در نظر گرفته شد. 
اینکه برای دیوارسازی و جاده ساحلی   ضمن 
هم حدود 5 میلیارد ریال در نظر گرفته شد که در 
حال حاضر بحث مطالعات، طراحی و برنامه ریزی 
فیروزجایی  کبود  است.  انجام  مرحله  در  را   آن 
 15 مسیر  از  سوم  یک  حدود  کرد:  خاطرنشان 
لایروبی  بابلرود  رودخانه  شهری  مسیر  کیلومتر 
امیرکلا  تا  نیا  شهاب  مسیر  لایروبی  اگر  و  گردید 
اتفاق بیفتد، در مسیر بابلرود دیگر مشکلی نخواهیم 

داشت.

آتش  همایش  اولین  امتیاز؛  گزارش  به 
مدیران  از  با حضور جمعی  مرکزی  استان  نشانان 
روز  مهر،   7 فرارسیدن  مناسبت  به  استانی  ارشد 
شهر  فرهنگسرای  در  ایمنی  و  نشانی  آتش  ملی 
اموربین  و  ارتباطات  اداره  گزارش  شد.به  برگزار 
برای  که  همایش  این  در  اراک،  شهرداری  الملل 
اولین بار به صورت استانی برگزار شد، دکتر کریمی 
اسلامی،  شورای  مجلس  در  اراک  مردم  نماینده 
عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  وکیلی  زندیه  دکتر 
استانداری، سردار کریمی فرماندهی سپاه روح اله 
اراک،  کلانشهر  شهردار  تاجران  مهندس  استان، 
ارشد  مدیران  از  جمعی  اسلامی،  شورای  اعضای 
استانی و آتش نشانان شهری، روستایی و کارخانه 
ها حضور داشتند.در ابتدای این همایش، مهندس 
تاجران شهردار کلانشهر اراک ضمن خیر مقدم به 
مشاغلی  جمله  از  را  نشانی  آتش  شغل  حاضرین، 
برشمرد که فرهنگ ایثار و از خودگذشتگی در آن 
موج می زند و یک آتش نشان در زمان بروز حادثه 
یا آتش سوزی و حین نجات یک انسان به قومیت، 
اندیشد،  نمی  گرفتار  فرد  فکری  خط  یا  و  مذهب 
برای یک آتش نشان، نجات جان همنوع خود در 
اولیت است و این از خصوصیات بارز یک امدادگر 

شهر  گسترش  به  اشاره  با  اراک  باشد.شهردار  می 
حداقل  خرید  بلندمرتبه،  های  ساختمان  وجود  و 
یک دستگاه خودروی نردبان 68 متری برای آتش 
نشانی را ضروری دانست و در ادامه افزود: سازمان 
آتش نشانی اراک تا رسیدن به استانداردهای لازم 
و  انسانی  نیروی  لحاظ  از  با کمبودهای جدی هم 
است  مواجه  فردی  حفاظت  تجهیزات  نظر  از  هم 
که شهرداری اراک تمام تلاش خود را جهت رفع 
نمود.مهندس  خواهد  عزیز  نشانان  آتش  نیازهای 
به یک  نشان  آتش  روز  نباید  تصریح کرد:  تاجران 
روز بسنده شود چرا که هر آنچه بتوانیم اهمیت این 
شغل را برای آحاد جامعه و مردم عزیزمان تبیین 
کنیم به داشتن جامعه و شهری ایمن کمک شایانی 

کرده ایم.
وکیلی  زندیه  دکتر  همایش  این  ادامه  در 
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری مرکزی با 
تبریک این روز به تمامی آتش نشانان اظهار داشت: 
که  نشانی  آتش  شهدای  یاد  به  که  مهرماه  هفتم 
در آتش سوزی پالایشگاه آبادان، در زمان خاموش 
و  بمباران  بعثی  هواپیماهای  توسط  آتش،  کردن 
شهید شدند به نام روز ملی آتش نشانی و ایمنی 
نامگذاری شده است تا از زحمات این دلاورمردان 

تقدیر شود. وی ضمن  برکفان آب و آتش  و جان 
تقدیر از برگزاری این همایش و گردهمایی ، گفت: 
ارگان  خوب  بسیار  هماهنگی  شاهد  خوشبختانه 
در  بحران  و  حوادث  بروز  زمان  در  امدادی  های 
نشانی  آتش  سازمان  و  باشیم  می  مرکزی  استان 
و  شهری  دفتر  با  که  ای  سازنده  تعامل  با  اراک 
شاهد  آینده  در  دارد  استانداری  بحران  مدیریت 
جمله  از  مختلف  های  زمینه  در  خوبی  اتفاقات 
های  نشانی  آتش  کلیه  از  اطلاعاتی  بانک  تشکیل 
استان و تجهیزات و لوازم امدادی خواهیم بود تا در 
زمان بروز حوادث و بحران های احتمالی از ظرفیت 
امداد  جهت  امدادرسان  های  دستگاه  تمامی  های 
این  دیگر  باشیم.سخنران  داشته  اطلاع  نجات  و 
همایش دکتر کریمی نماینده مردم اراک، خنداب 
دکتر  بود.  اسلامی  شورای  مجلس  در  کمیجان  و 
کریمی در این همایش اظهار داشت: همانگونه که 
گفته می شود آتش نشانی شغل نیست عشق است، 
باید به این عاشقان که از جان شیرین خود در راه 
نجات همنوعان خویش می گذرند به صورت ویژه 
نگاه کرد و در رفع مشکلات آنها کوشید.وی تصریح 
اسلامی  شورای  مجلس  در  مردم  نمایندگان  کرد: 
آمادگی دارند تا در وضع قوانین و ارائه طرح های 

مربوطه جهت رفع مشکلات آتش نشانان بخصوص 
مشکلات معیشتی آنان به صورت ویژه اقدام نماید، 
همانطور که در بحث قانون مربوط به سخت و زیان 
آور بودن شغل آتش نشان، نمایندگان با تصویب آن 
به یاری این عزیزان شتافتند.در ادامه این همایش، 
کشیدن  تصویر  به  که  آتش  در  ققنوس  نمایش 
بخشی از زندگی نامه دو تن از شهدای آتش نشان 
شهید  و  نظری  رضا  شهید  پلاسکو،  حادثه  اراکی 
هنرمندان  توسط  پرداخت،  می  میرزاخانی  بهنام 
برتر شهرهای  اجرا درآمد.از آتش نشانان  به  بومی 
استان و نیز آتش نشانان روستایی با لوح سپاس که 

به امضای استاندار مرکزی رسیده بود، تقدیر شد.
مهندس  توسط  همایش  این  در  همچنین 
آتش  زحمات  از  اراک  کلانشهر  شهردار  تاجران 
آتش  سازمان  رئیس  آقازیارتی  مسعود  دوم  پاد 
عمل  به  تقدیر  سپاس  لوح  اهدای  با  اراک  نشانی 
پشت  باز  محوطه  در  همایش،  این  پایان  آمد.در 
شرکت  تمامی  حضور  با  همایش،  برگزاری  محل 
فرضی  آتش  سازی  خاموش  عملیات  کنندگان، 
یک  طبقات  از  یکی  در  محبوس  فرد  نجات  نیز  و 
و  عملیاتی  نیروهای  توسط  بلندمرتبه  ساختمان 

آتش نشانان به اجرا درآمد.

به گزارش امتیاز؛ مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
استان مرکزی   از رسیدگی به حمل کالای بدون بارنامه  که عمده 
تخلف رانندگان حمل و نقل جاده ای استان در نیمه نخست امسال 
خبر داد:  و گفت: حمل و نقل هر نوع کالای برون شهری بدون اخذ 
بارنامه ممنوع بوده و تخلف محسوب می شود اما برخی از رانندگان 
بدون توجه به این قانون اقدام به حمل کالا می کنند.علی زندی فر 
با اشاره به تخلف رانندگان و شرکتهای حمل و نقل گفت: جرائم این 
رانندگان و شرکتها با دقت رسیدگی می شود.وی با تاکید بر اینکه 
از ابتدای سال تا کنون برای 69 شرکت حمل کالا و مسافر و راننده 
از سوی کمیسیونهای استانی به تخلفات شرکتها و رانندگان حمل و 
نقل کالا و مسافر استان رای صادر شده است تصریح کرد: نظارت ها 
از بروز تخلفات احتمالی که ممکن است توسط بعضی از رانندگان و یا 
شرکت های حمل بار و مسافر صورت گیرد، جلوگیری می کند.زندی 

فر ادامه داد: از تعداد 69 رای، تعداد 36 رای برای رانندگان حمل و 
نقل جاده ای کالا و مسافرصادر شده است که عمده تخلف انها حرکت 

رانندگان بدون بارنامه بوده است.
وی ادامه داد: کارت هوشمند هفت راننده متخلف نیز لغو موقت 
مابقی  اینکه  بیان  با  گرفتند.وی  کتبی  تذکر  نیز  راننده   29 و  شد 
گفت:  بود  مسافر  و  کالا  نقل  و  حمل  شرکتهای  به  مربوط  تخلفات 
عمده تخلفات شرکتهای حمل کالا و مسافر نیز مغایرت در مندرجات 
بارنامه و عدم رعایت تعرفه نرخ کرایه است. این مقام مسئول اضافه 
کرد: از تعداد 33 رای صادره شرکتهای متخلف از مقررات حمل و نقل 
جاده ای، پروانه فعالیت چهار شرکت لغو موقت شد.مدیر کل راهداری 
به  نیز  14 شرکت  کرد:  خاطرنشان  استان  ای  جاده  نقل  و  و حمل 
جریمه نقدی متناسب با نوع و میزان تخلفات محکوم شدند و مابقی 
شرکتها شامل تذکر کتبی و یاتبرئه شدند.وی ادامه داد: همه تلاش 

این مجموعه سوق دادن عملکرد شرکتها بر اساس قوانین و ضوابط 
در راستای بهبود سطح خدمات بخش حمل ونقل کالاو مسافر است.

سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس:

توضیحات مدیرعامل شركت بهینه سازی سوخت درباره كاهش شدت انرژی

سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس:

 قیمت بنزین در كشورهای همسایه ۳۰ برابر ایران است

تشریح  در  آبادکتول  علی  مردم  نماینده  امتیاز؛  گزارش  به 
مدیرعامل  گفت:  اسلامی،  شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون  نشست 
شرکت بهینه سازی سوخت به همراه معاونان این شرکت در نشست 
داده  ارائه  کاری خود  وضعیت  از  گزارشی  و  یافته  کمیسیون حضور 
کمیسیون  کردند. سخنگوی  بیان  را  آینده خود  اهداف  و  تنگناها  و 
انرژی مجلس شورای اسلامی، با بیان اینکه بحث بهینه سازی مصرف 
سوخت موارد متعددی را شامل می شود، افزود: قوانین متعددی در 
سازی  بهینه  شرکت  به  که  دارد  وجود  سوخت  سازی  بهینه  زمینه 
سوخت، شورای عالی انرژی و سایر دستگاه های ذیربط تکلیف شده 
است. وی با اشاره به اینکه شرکت بهینه سازی سوخت از آن جهت 
که زیرمجموعه شرکت ملی نفت بوده از لحاظ ساختاری جایگاه بالایی 
ندارد، ادامه داد:  از آنجا که این شرکت تحت نظر شرکت ملی نفت 
است تصمیم این شرکت برای بسیاری از دستگاه ها الزام آور نیست 
و از تصمیمات آن تمکین نمی کنند. نماینده مردم علی آبادکتول در 
وزارتخانه  اینکه دستگاه های درون  بیان  با  اسلامی،  مجلس شورای 
خود را بالاتر از این سازمان دیده و دستگاه مافوق شرکت بهینه سازی 
تلاش  علیرغم  داشت:  اظهار  بینند،  می  خود  عرض  هم  را  سوخت 

در دولت های مختلف، شرکت بهینه سازی سوخت توفیق آنچنانی 
نداشته و نظریاتی درباره این شرکت وجود دارد که برخی دستگاه ها 
زیر مجموعه وزارت نیرو برخی دستگاه زیر نظر وزارت صنعت، معدن 
و تجارت و برخی زیرمجموعه وزارت نفت و راه و شهرسازی موازی 
با این شرکت هستند. وی افزود: تصمیم های این شرکت زمانی می 
الزام آور شود که از یک موضع بالاتر همانند یک سازمان زیر  تواند 
مجموعه رییس جمهور ورود می کنند و در آن زمان این سازمان می 
تواند به اهداف خود دست یابد. قره خانی با بیان اینکه در ماده 57 

قانون برنامه ششم توسعه مصوب شده که یک درصد از درآمد نفت 
برای توسعه حمل و نقل ریلی اختصاص یابد، ادامه داد: تاکید شده 
از طریق حمل و  بار و 20 درصد حمل مسافر  که 30 درصد حمل 
نقل ریلی انجام شود  و این اتفاق در صورتی رخ می دهد که ریل راه 
آهن دو طرفه و خطوط جدید احداث شود، اما پس از 2 سال اتفاقی 
رخ نداده چراکه شرکت نمی تواند به سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
الزامی داشته باشد. برای نوسازی ناوگان شهری در حوزه خودروسازی 
های شخصی باید مابه التفاوت به آنها پرداخت شود. وی تاکید کرد: 
در برخی استان ها شدت انرژی بسیار بالا است و دستگاه های دیگری 
باید وارد عرصه شوند همانند وزارت راه و شهرسازی که در ساختمان 
دلیل  به  اما  دهد  انجام  انرژی  کاهش مصرف  برای  اقداماتی  باید  ها 
کمیسیون  کنند. سخنگوی  می  تمکین  سازان  انبوه  بودن  بر  هزینه 
ناوگان  نوسازی  برای  اینکه  بیان  با  اسلامی،  شورای  مجلس  انرژی 
شهری در حوزه خودروسازی های خصوصی باید مابه التفاوت به آنها 
پرداخت شود، اما متاسفانه اعتبارات در حد لازم پرداخت نمی شود، 
تصریح کرد: کاهش شدت انرژی و صرفه جویی در مصرف انرژی الزام 
است و می توان بخشی از انرژی را صادر و برای کشور ارز خلق کرد./

کمیسیون  سخنگوی  امتیاز؛  گزارش  به 
قیمت  بین  فاحشی  تفاوت  گفت:  مجلس،  انرژی 
بنزین در داخل و خارج از کشور وجود دارد، چراکه 
اگر بنزین در خارج از ایران به فروش برسد و 2 دلار 
قیمت آن باشد با قیمت دلار کنونی به حدود 30 
هزار تومان می رسد. اسدالله قره خانی با اشاره به 
اعلام خبری مبنی بر احتمال سهمیه بندی بنزین، 
داخل  در  بنزین  قیمت  بین  فاحشی  تفاوت  گفت: 
و خارج از کشور وجود دارد، چراکه اگر بنزین در 
خارج از ایران به فروش برسد و 2 دلار قیمت آن 
باشد با قیمت دلار کنونی به حدود 30 هزار تومان 
ایران بنزین هزار تومان  می رسد در حالی که در 
شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون  سخنگوی  است. 

اسلامی، با بیان اینکه در واقع در کشورهای دیگر 
قیمت بنزین 30 برابر ایران است که با این قیمت 
ها هر فردی برای قاچاق و صادرات بنزین وسوسه 
قاچاق سوخت گرفته  باید جلوی  افزود:  می شود، 
از قاچاق  شود که مهمترین عامل برای جلوگیری 
کارت سوخت است حتی اگر قیمت سوخت افزایش 
نیابد. خود به خود با بازگشت کارت سوخت سهمیه 
بندی مطرح می شود. وی ادامه داد: در حال حاضر 
های  فرآورده  پخش  و  پالایش  ملی  شرکت  اگر 
گزارشی  ارز  و  کالا  قاچاق  با  مبارزه  ستاد  و  نفتی 
درباره میزان قاچاق سوخت و ارز به صورت روزانه 
جلوگیری  برای  تصمیمی  باید  حتما  دهند،  ارائه 
بازگشت  تصمیم  بهترین  که  شود  اتخاذ  قاچاق  از 

آبادکتول  علی  مردم  نماینده  است.  سوخت  کارت 
در مجلس شورای اسلامی، با بیان اینکه با بازگشت 
مطرح  خود  به  خود  بندی  سهمیه  سوخت  کارت 
می شود،  اظهار داشت: اگر شخصی کارت سوخت 
کند  خالی  و  زده  بنزین  باک   10 روزانه  و  داشته 
دیگر کارت سوخت معنایی ندارد، لذا در ابن بخش 
بار دیگر با استفاده از کارت سوخت سهمیه بندی 
معنا پیدا می کند. جایگاه داران سوخت اعلام کرده 
اند که دیگر با قیمت های گذشته فعالیت برای آنها 
مقرون به صرفه نیست. وی افزود: در شرایط کنونی 
جایگاه داران سوخت و تانکرهای حمل و نقل اعلام 
فعالیت  گذشته  های  قیمت  با  دیگر  که  اند  کرده 
برای آنها مقرون به صرفه نیست، لذا اگر آنها قیمت 

ها  افزایش  این  طریقی  از   باید  دهند،  افزایش  را 
جبران شود که یکی از این راه ها افزایش  قیمت 
بنزین است، لذا ممکن بوده حتی قیمت سوخت و 
موضوع  کنونی  شرایط  در  اما  یابد،  افزایش  بنزین 
است. سخنگوی  قاچاق سوخت  از  جلوگیری  مهم 
بیان  با  اسلامی،  شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون 
دست  در  سوخت  کارت  از  استفاده  مصوبه  اینکه 
دولت  به  بخش  این  در  کرد:  تصریح  است،  دولت 
از  استفاده  برای  هایی  مشوق  از  که  شده  تکلیف 
کارت سوخت استفاده کند که یکی از این مشوق 
ها سهمیه بندی بنزین است که سهمیه بندی به 
و  بخش  یک  برای  سوخت  قیمت  کاهش  معنای 

افزایش برای بخشی دیگر است./

دیدار مدیر کل بیمه سلامت گلستان با 
مدیر کل ثبت احوال این استان

عملیاتی  راستای  در  امتیاز؛  گزارش  به 
نمودن طرح احراز هویت برخط و حذف دریافت 
بیمه  متقاضیان  ملی  کارت  و  شناسنامه  تصویر 
بیمه سلامت گلستان و مدیر  ، مدیر کل  درمان 
کل ثبت احوال این استان در تاریخ 8/7/97دیدار 
و گفتگو نمودند . دکتر سید محمد حسینی در 
زمینه تسهیل در امور ارائه خدمات به متقاضیان 
از  ویژه  عبور  رمز  یک  اختصاص  خواستار  بیمه 
سامانه ثبت احوال گردید که درآن بیمه سلامت 
توانایی مشاهده مشخصات سجلی متقاضیان بیمه 
را داشته باشد و مشخصات ایشان از قبیل وضعیت 
تاهل و اطلاعات فرزندان را به جهت رعایت اصل 
ای  بیمه  های  صندوق  درتمامی  خانوار  شرط 
بدین گونه می   : افزود  .وی  باشد  قابل دسترسی 
توان بدون دریافت تصویر شناسنامه و کارت ملی 
متقاضیان و با استفاده از سامانه ثبت احوال افراد را 

تحت پوشش بیمه درمان قراردهیم .

مدیرکل اداره تبلیغات اسلامی استان گلستان:
 سازمان تبلیغات اسلامی وظیفه خطیری 

در حوزه فرهنگ دارد
نورالله  الاسلام  حجت  امتیاز؛  گزارش  به 
اداره  رئیس  معارفه  و  تودیع  درمراسم  نژاد  ولی 
تبلیغات اسلامی بندرترکمن گفت:سازمان تبلیغات 
دارد.  فرهنگ  حوزه  در  خطیری  وظیفه  اسلامی 
حجت الاسلام نورالله ولی نژاد در مراسم تودیع و 
معارفه رئیس اداره تبلیغات اسلامی بندرترکمن با 
از زحمات حجت الاسلام جعفر کوهستانی  تقدیر 
اسلامی  تبلیغات  اداره  بر  مدیریت  مدت  طی  در 
بندرترکمن اظهار داشت: سازمان تبلیغات اسلامی 
نهادها  همه  و  دارد  فرهنگ  در  خطیری  وظیفه 
مؤظف هستند برای انجام امور فرهنگی در کنار 
اصلی  رسالت  تا  باشند  اسلامی  تبلیغات  سازمان 
این سازمان بر زمین نماند.در ادامه حجت الاسلام 
محمدصالح منصوری امام جمعه بندرترکمن نیز 
ضمن قدردانی از زحمات حجت الاسلام کوهستانی، 
گفت: خوشبختانه در زمان مدیریت ایشان در اداره 
تبلیغات اسلامی بندرترکمن شاهد روند روبه رشدی 
در امور فرهنگی شهرستان بودیم.گفتنی است، در 
این مراسم حجت الاسلام جلیل درویشی به عنوان 
رئیس اداره تبلیغات اسلامی بندرترکمن منصوب 
و از زحمات حجت الاسلام جعفر کوهستانی رئیس 

سابق این اداره قدردانی به عمل آمد.

 تشکیل اولین جلسه شورای بانوان 
برق اهواز

به گزارش امتیاز؛ مدیرعامل این شرکت با 
اشاره به ضرورت تشکیل شورای بانوان بیان داشت: 
ایجاد زمینه های مناسب بکارگیري دانش و تجربه 
و همچنین مشارکت کارکنان در برنامه ریزیهاي 
سازمانها عامل موفقیت و تحقق چشم انداز است 
لذا تشکیل شوراي بانوان  با همین هدف در شرکت 
افزود:  ادامه  در  کریمی  است.حسن  تشکیل شده 
موفقیت هرتشکیلاتی نیاز به هماهنگی و همکاری 
همه اعضای آن دارد زیرا باعث ایجاد مجموعه ای 
موفق می شود و ایجاد تشکل شورای بانوان، زمینه 
ساز مشارکت تعداد بیشتری از کارکنان شرکت را 
در نیل به اهداف سازمان فراهم می کند.وی شاه 
کلید موفقیت را مشارکت بدون توجه به مسائل 
شورای  اعضای  افزود:  و  کرد  عنوان  ای  حاشیه 
کرده  خودداری  انفرادی  کارهای  انجام  از  بانوان 
نمایند  استفاده  مشورت  از  هایشان  فعالیت  در  و 
به  اي،  حاشیه  مسائل  به  توجه  بدون  را  کارها  و 
صورت جمعي و با مشارکت حداکثري انجام دهند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق اهواز با اشاره به 
نتایج ارزشمند کار تیمی تصریح کرد: کشور ما در 
انجام کارهای تیمی نسبت به سایر کشورها ضعیف 
تر است و اعضاي شوراي بانوان شرکت باید بر انجام 
این کار توجه داشته و به آن اهتمام بورزند.کریمی 
اساس پیشرفت هرفردی را  شناخت و پذیرفتن 
نقاط ضعف خود بیان کرد و یادآور شد: ابتدا باید 
اشکالات و نواقص خود را پذیرفت و سپس در جهت 
رفع آن گام برداشت تا بتوان در زمینه های مختلف 

بهترین فعالیت ها انجام شود. 

اعضاي هیأت رئیسه و مدیرعامل خانه 
ارتباطات استان اصفهان انتخاب شدند

اعضاي هیأت مدیره  خانه ارتباطات استان 
اصفهان  پس از بحث و تبادل نظر و بررسي برنامه 
هاي نامزدهاي مدیرعاملي، در جلسه 14 مهرماه 
97  حمیدرضا عسکري را به عنوان مدیرعامل خانه 
ارتباطات استان اصفهان انتخاب کردند.به گزارش 
روابط عمومي خانه ارتباطات استان اصفهان،  پیش 
از آن بر اساس ماده 16 اساسنامه، اعضاي هیأت 
مدیره در اولین جلسه رسمي که در محل اداره 
کل ارتباطات و امور بین الملل استانداري اصفهان 
کرده  انتخاب  را  خود  رئیسه  هیأت  شد،  برگزار 
بودند که از این میان با رأي تمامي اعضا؛ فضل اله 
سلطاني رناني به عنوان رئیس، دکتر سیدمحمد 
موسوي به عنوان نایب رئیس،  دکتر مهرناز آزاد 
به عنوان منشي و عباس زماني به عنوان خزانه 
دار هیأت مدیره براي مدت یکسال انتخاب شده 
احمد  و  ماهوشي  افشین  پور،   و شاهین حدادي 
طبقچي به عنوان دیگر اعضاي اصلي هیأت مدیره 
اصلي  بازرس  عنوان  به  زواره  مختاریان  سعید  و 
حالي  در  کردند.این  آغاز  را  خود  فعالیت  خانه،  
امنا  هیأت  رسمي  نشست  اولین  در  که  است 
پس از برگزاري مجمع عمومي مؤسس در مورخ 
20شهریورماه سال جاري  نیز بر اساس ماده 12 
اساسنامه؛  احمدرضا ضیایي به عنوان رئیس هیأت 
امنا،  نادر مجیدي آهي به عنوان نایب رئیس هیأت 
امنا و محمدرضا شکرالهي به عنوان منشي هیأت 
امنا براي مدت سه سال انتخاب  شده بودند.شایان 
ذکر است خانه ارتباطات استان اصفهان متشکل از 
جمعي از فعالان و متخصصان علوم ارتباطات بوده 
که اعضاي آن بایستي الزاماً  در یکي از رشته هاي 
روابط عمومي، رسانه، تبلیغات، انتشارات و... داراي 
باشند. همچنین  موثر  اي  یا حرفه  علمي  تجربه 
اولین  که  نهاد)سمن(  مردم  سازمان  این  ارکان 
مجمع عمومي رسمي آن در تاریخ 13شهریورماه 
سال جاري در محل مجتمع فرهنگي، مطبوعاتي 

اصفهان برگزار شد .

  بیش از 500 هزار مشترک از خدمات 
شرکت گاز استان لرستان استفاده می کنند

گاز  شرکت  مدیرعامل  امتیاز؛  گزارش  به 
از 500  بیش  اکنون  لرستان  گفت: هم  استان 
از خدمات  لرستان  استان  در  گاز  هزار مشترک 
این شرکت استفاده مي کنند که بیش از 120 
مشترک  هزار   380 و   روستایي  مشترک  هزار 
لطفعلیان  غلامرضا    . هستند  شهري  بخش  در 
حرکت  لرستان  گاز  شرکت  اینکه  به  اشاره   با 
رو به رشد و پرشتابي را در توسعه گازرساني به 
اقصي نقاط استان دارد گفت: هم اکنون بیش از 
99 درصد جمعیت شهري و بیش از 82 درصد 
جمعیت روستایي استان از نعمت گاز بهره مند 
هستند . وی افزود : هم اکنون 24 شهر استان 
از نعمت گاز بهره مند هستند و با گازرساني به 
 100 آینده  سال  و  امسال  طي  آباد  شول  شهر 
درصد جمعیت شهري استان  از نعمت گاز بهره 
ادامه  در  لطفعلیان  .مهندس  شد  خواهند  مند 
گفت: در 6 ماه نخست سال جاری شرکت گاز 
لرستان توانست حدود 8 هزار مشترک را جذب 
بودند.وي  روستایي  حوزه  در  بیشتر  که   نماید 
افزود: با توجه به برنامه ریزي صورت گرفته در 
پایان سال جاري تعداد روستاهاي  تا  نظر است 
متصل به شبکه سراسري گاز در استان به بیش 
از 1400 روستا برسد و امید مي رود این امر با 

تحقق شرایط میسر گردد .

پیام تبریک رئیس شورای اسلامی شهر 
فردوسیه به مناسبت آغاز هفته ناجا

مهندس   ، فردوسیه  کیوانی-   علی 
مرتضی رسولی رئیس شورای اسلامی فردوسیه 
را  انتظامی  نیروی  هفته  رسیدن  فرا  پیامی  در 
نام   : است  آمده  پیام  این  گفتند.در  تبریک 
این  ایران  اسلامی  جمهوری  انتظامی  نیروی 
با  قرین  معاصر  درتاریخ  امنیت  و  نظم  حافظان 
است  غیورمردانی  وایثارگری  شجاعت، دلاوری  
که باتوکل به خداوند متعال، درایجاد     امنیت 
اند  شده  موفق  فراوان  باتلاش  مردم  وآسایش 
گامهای بلندی در جهت افزایش رضایت عمومی، 
امنیت  حفظ  و  یافته  سازمان  جرائم  کاهش 
نهادهای  ظرفیت   از  هوشمندانه  بردارند.استفاده 
نیل  اجتماعی  امنیت  ارتقای  تولید  در  مردمی 
جامعه  در  را   پایدار  و  جانبه  همه  توسعه  به 
افزایش میدهدکه خود سبب می گردد درسایه 
این  امنیت،فعالیت ها با قدرت وسرعت بیشتری 
شتاب گیرد و برقراری نظم و امنیت اجتماعی، 
این قشر تلاشگر جامعه  تاثیر زحمات مخلصانه 
است.اینجانب ضمن تبریک هفته نیروی انتظامی 
و  ارزنده  از تلاشهای  امنیت،  و  به حافظان نظم 
عملکرد  مؤثر کلیه فرماندهان،کارکنان و پرسنل 
شهرستان   ، تهران  استان  غرب  انتظامی  نیروی 
شهریار و به ویژه شهر فردوسیه  که با استعانت 
از درگاه خداوند متعال وتدبیرشایسته در دولت  
امنیت  پشتکار،  و  علاقه  تعهد،  با  امید  و  تدبیر 
جرایم  کاهش  و  پیشگیری  زمینه  در  را  کشور 

تامین می نمایند تقدیر و تشکرمی نمایم.

پیام تبریک علیرضا اسدی شهردار 
فردوسیه به مناسبت هفته ناجا

اسدی  علیرضا  ؛  کیوانی-فردوسیه  علی 
هفته  رسیدن  فرا  پیامی  در  فردوسیه  شهردار 
نیروی انتظامی را تبریک گفتند.وی در  این پیام 
با تجلیل از شهیدان والامقام، جانبازان وایثارگران 
دفاع  سال  در طول هشت  انتظامی  نیروی  عزیز 
آن  از  پس  دشوار  و  خطیر  وعرصه های  مقدس 
بخصوص در سال های اخیر و قدردانی از خدمات 
این  کارکنان   و  فرماندهان  تقدیر  وقابل  ارزنده 
نیروی  خدوم و غیرتمند که در کلام مقام معظم 
رهبری” زینت مجاهدین فی سبیل الله” را از آن 
خود ساخته اند تاکید کرده است: نیروی مقتدر و 
با صلابت انتظامی با تاسی به آموزه های اسلامی و 
تعالیم ناشی از توصیه های و رهنمودهای حضرت 
امام خمینی  و مقام معظم رهبری فرمانده  کل 
قوا، مامن و تکیه گاه ملت ایران بوده و در سایه 
قانون مداری و رویکردهای تکلیف محور تمامی 
تعمیق  برای  را  خود  توامندی های  و  ظرفیت ها 
امنیت و آرامش و آسایش اطمینان بخش مردم 
عزیز کشورمان بکار گرفته و با مقابله قاطعانه با 
ناامنی و بی نظمی در هر نقطه از ایران اسلامی، 
بالقوه  تهدیدات  بر  غلبه  قدرت  و  برتر   دست 
علیرضا  کرد.اینجانب  خواهد  حفظ  را  وبالفعل 
اسدی شهردار فردوسیه ضمن تبریک به مناسبت  
انتظامی لازم میدانم از  فرا رسیدن هفته نیروی 
تلاش ها و زحمات سردار خانچرلی بعنوان فرمانده 
توانمند و پر تلاش غرب استان تهران ، سرهنگ 
جوزانی فرماندهی انتظامی شهرستان شهریار که 
همواره یار و یاور شهر فردوسیه در برقراری نظم 
ربیعی  سروان  از  همچنین  و  اند  بوده  امنیت  و 
فرمانده کلانتری فردوسیه و پرسنل زحمتکششان 
نهایت سپاس و قدر دانی را بعمل آورم ، از خداوند 
این  برای  را  متعال همواره  سربلندی و پیروزی 

عزیزان آرزومندم.

علیرضا اسدی شهردار فردوسیه : 
عملیات نازک کاری و نمای ساختمان 
شهرداری فردوسیه در حال اتمام است

علیرضا اسدی شهردار فردوسیه در مصاحبه 
با روابط عمومی شورا و شهرداری گفت : عملیات 
ساخت ساختمان شهرداری فردوسیه با وضعیت 
رغم  علی  که  بود  بزرگی  بار  اقتصادی  موجود 
که  نگذاشتیم  حوزه  این  در  بسیار  فشارهای 
پروژه موتف شود و در راستای تکمیل این پروژه 
گام برداشتیم.علی کیوانی – فردوسیه ، شهردار 
راستا  این  در   : ساخت  نشان  خاطر  فردوسیه 
سعی شد تا به نمای اصلی ساختمان پرداخته و 
عملیات نازک کاری آن با سرعت انجام گیرد که 
خوشبختانه امروز شاهد شکل گیری نمای اصلی 
ساختمان و پایان یافتن عملبات اجرایی آن می 
و  ساختمان  این  اجرای   : داد  ادامه  باشیم.وی 
نیازهای  از  بسیاری  توانست  خواهد  آن  تکمیل 
شهروندان را در هنگام مراجعه به شهرداری رفع 
نماید و امیدواریم از قابلیت های ساختمان های 
دیگر حوزه شهرداری برای تجمیع معاونت ها و 

سازمان ها استفاده و بهره ببریم
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